

ICE CASTLE ADVENTURE 冰雪同行

由你做主角!



於 **Yum Me Print** 列印6張相，
即換領限量發聲故事書乙本。
Print 6 photos to redeem
a limited voice story book.

禮品換領條款及細則:

1. 禮品換領處設於商務銅鑼灣圖書中心。
2. 顧客參與禮品換領時，必須出示6張來自商務銅鑼灣圖書中心Yum Me Print 打印相片，每張相片背面經店長蓋印核實即可以換領。
3. 禮品換領數量有限，先到先得，換完即止。
4. 此禮品換領活動不能與其他推廣活動及優惠同時使用。
5. 商務/Yum Me Print 有權複印客戶之消費單據及相關的電子消費單據作內部參考用途。
6. 所有換領之禮品恕不兌換作現金或換成其他禮品；並不設退換。
7. 換領有效期至2021年1月31日。
8. 顧客明白及接納換領之禮品並非由商務銅鑼灣圖書中心提供。因此，商務銅鑼灣圖書中心對有關產品（包括但不只限於其質素）毋須負上任何法律上的責任。
9. 如有任何爭議，Yum Me Print保留最終決定權。
10. 本條款及細則的中、英文版如有任何差異，均以英文版本為準。
11. 如有任何查詢，請在星期一至星期五：上午9時至晚上6時透過WHATSAPP 5410 5629 聯絡Yum Me Print 客服。

Terms and Conditions:

1. The Gift Redemption Counter is located on Commercial Press@Causeway Bay Book Centre.
2. To be eligible for the gift redemption, shoppers are required to present 6 Yum Me Print photos at Commercial Press@Causeway Bay Book Centre, The back of each photo can be redeemed upon verification by the store assistant.
3. Redemption is on a first come, first served basis while stocks last.
4. This redemption offer cannot be used in conjunction with any other promotional offer.
5. Commercial Press@Causeway Bay Book Centre & Yum Me Print reserves the right to scan shoppers' computer-printed receipts and corresponding electronic payment slips for internal reference only.
6. All redemptions are non-exchangeable for cash and/or other gifts, and are non-returnable.
7. All redemptions are valid till 31 Jan 2021.
8. Shoppers understand and accept that Commercial Press@Causeway Bay Book Centre is not the supplier of the redemption items. Commercial Press@Causeway Bay Book Centre shall have no legal liability relating to any aspect of the products/services, including but not limited to the quality of the redemption items.
9. In case of dispute, Yum Me Print reserves the right of final decision.
10. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
11. If have any enquiries, please contact Yum Me Print Customer Service TEL: 54105629 through WHATSAPP from Monday to Friday 09:00 a.m. 至 6:00 p.m.